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ZAPISNIK S 

10. sjednice VIJEĆA MJESNOG ODBORA ŠKOLJIĆ-STARI GRAD 
održane 18. listopada  2019. godine u 18.00 sati u prostorijama MO, Žrtava fašizma 2/II 

 
 

 

• Nazočni: Sandra Ivić, Barbara Miletić, Ira Stefan, Juro Perković, Nina Majcan-Šprajc, 
Robert Baus 

                
  
Nakon utvrđivanja kvoruma, predsjednica VMO predložila je sljedeći 
  

DNEVNI RED 
 

1. Zapisnik s 9. sjednice  
2. Informacija o provedbi organizacije Dana MO 
3. RPLP Kvart za 5 – parkić Žrtava fašizma 6 i 8 – lokacije za fitness sprave 
4. Razmještanje kontejnera iz Aldo Collonnelo – odgovor OGU za urbanizam 
5. Razno 

 
              
Ad 1) 
 
          Vijeće je usvojilo zapisnik s 9. sjednice 
             
Ad 2) 
 
         Tajnik i predsjednica VMO izvijestili su Vijeće da pripreme za organizaciju Dana MO teku u 
skladu s planom i zaključcima Vijeća od prošle sjednice. Potvrđen je nastup „Morčića“ i „Malih 
Riječana“ i plesne skupine Flash Dance Unit, a u tijeku su ostale tehničke i administrativne pripreme. 
Također je dogovorena nabavka sadnice stabla iz preostalih sredstava komunalnih prioriteta MO te 
će se moći provesti i akcija sadnje u okviru projekta „Posadi stablo-ne budi panj“. 
O eventualnim promjenama i daljnjim priprema vijećnici će se obavještavati mail-om. 
 
AD 3) 
 
       Radi konzervatorskih ograničenja vezanih uz postavu sportske (fitness) opreme u parku 
nasuprot Žrtava fašizma 6 i 8 Vijeće je nakon provedene rasprave zaključilo da se sprava postavi 
uza  OŠ Nikola Tesla gdje će biti dostupna i građanima i učenicima škole, a što je svakako u duhu 
RPLP-a koji se provodi u parku. 
 
AD 4) 
 
      Vijeće MO upoznato je s odgovorom OGU za urbanizam, a vezanim za upit Vijeća oko 
razmještanja kontejnera iz ulice Aldo Collonnelo, a u cilju osiguravanja pješačkog koridora u ulici. 

         Vijeće je odgovor primilo na znanje, zaključivši kako se u odgovoru u osnovi prihvaćaju gotovo svi 
prijedlozi i stavovi Vijeća („prostor Ulice Alda Collonnela potrebno je riješiti saniranjem cjelokupne 
situacije, ne samo u pogledu odlaganja i odvoza otpada već i u pogledu organizacije dostave i 
opskrbe poslovnih subjekata /Saipem, Tommy i drugi /, te njihovog odlaganja otpada unutar vlastitog 



prostora, sukladno zakonskoj regulativi individualnog zbrinjavanja otpada,   potrebno je utvrditi, da li 
će se pristupiti rješavanju problema ugradnjom ukopanih spremnika momentalno ili će se u prvom 
redu naći privremena rješenja, a ukopani spremnici su predmet druge faze rješavanja,   u slučaju 
faznog rješavanja, za realizaciju prve faze smještaja spremnika prema prijedlogu Mjesnog odbora, 
potrebno je ukinuti parkirna mjesta koja priječe pristup vozilima za odvoz otpada, u Ulici Školjić, i 
pored kioska u Ulici Žrtava fašizma urediti plato za prihvat spremnika za selekciju otpada. 
Koordinacija sa Rijekapromet d.d. i Rijekaplus d.o.o….). 

      Vijeće je također svjesno da ovo pitanje podrazumijeva i projektno i financijsko rješavanje umanjenja 
zarade od ukinutih parkirališnih mjesta, sanaciju i prilagodbu platoa za prihvat spremnika za selekciju 
otpada u Ulici Žrtava Fašizma i projektne dokumentacije, na što također upozorava OGU za 
urbanizam, ali smatra da već jasno dsagledavanje ovog problema traži i neposrednu inicijativu 
nadležnih odjela Grada (OGU za komunalni sustav i OGU za urbanizam), te ih na isto još jednom 
poziva. 

 
 
AD 4) 
 
      Kako pod točkom razno nije bilo dodatnih zaključaka, predsjednica VMO je u 20:00 zaključila 

sjednicu. 
 
 
 
  

Zapisničar:                                                                                          Predsjednica VMO: 
Robert Baus                                                                                        Sandra Ivić 
 

 

  

  

  

 
 


